
Saksprotokoll i fylkestinget - 17.12.2019  
 
Mark Taylor (MDG) sette fram slikt forslag:  
 

1. «Vestland fylkeskommune ønskjer styrking av kompetansen rundt sunn kostnad, basert på auka 
bruk av lokalprodusert mat, blant anna gjennom skulering. 
  
2. Fylkestinget ber administrasjonen om ei sak om korleis fylkeskommunen kan tilby meir mangfald og 
valfridom, samt klimagassreduksjon, i mattilbodet sitt.» 

 
Avrøysting 
 
Taylor sitt forslag fekk 46 røyster (A, MDG, SV, V, H, Pp, R, Frp) og vart vedteke.   
 
Vedtak 
 
1. Vestland fylkeskommune ønskjer styrking av kompetansen rundt sunn kostnad, basert på auka bruk av 

lokalprodusert mat, blant anna gjennom skulering. 
  
2.  Fylkestinget ber administrasjonen om ei sak om korleis fylkeskommunen kan tilby meir mangfald og 

valfridom, samt klimagassreduksjon, i mattilbodet sitt. 
 


